

Client

Contact Person - Personne de contact
Address – Adresse
Date issued - Date de livraison
Date of reception - Date de réception
Date of analysis - Date d'analyse
Type of product - Type de produit
Sample reference - Référence échantillon
Analysis required – demande du client

PHOENIX MINING & TRADING MULTI-SERVICES SARL

DANNY NKONGOLO
Lubumbashi
18/11/2024
15/11/2024
15/11/2024-18/11/2024
CATHODE
PHOENIX
Std METAL

Method used

RIAM 005 on dry Basis

	Cu%	As/ppm	Bi/ppm	Co/ppm	Cr/ppm	Fe/ppm	Mn/ppm	Ni/ppm	P/ppm
Result	99.9997	0.1019	<0.001	1.166	0.0013	3.786	0.501	1.836	0.737
	Pb/ppm	S/ppm	Sb/ppm	Se/ppm	Si/ppm	Te/ppm	Zn/ppm		
Result	9.661	23.46	1.281	0.198	0.0072	0.0192	0.9981		

Olivier Mwamba Mbuyu
Laboratory Manager



Guylain Mukeba Kalombo
Back Office Manager

The sample(s) to which the findings recorded above, was drawn and/or provided by the client or by his representative(s) acting at the client's direction. The findings constitute no warranty of the sample's representativeness of any goods and strictly relate to the sample(s). Robinson International Afrique accepts no liability with regard to the origin or source from which the sample(s) is/are said to be supplied from. This report is confidential and may not be reproduced other than in full and with the permission of this laboratory. All works undertaken are subject to our standard Terms & Conditions which are available on request.

This report may not be used for export purposes out of the DRC.

Le ou les échantillons sur lesquels les constatations indiquées ci-dessus ont été tirées et / ou fournies par le client ou par son / ses représentant (s) agissant (s) selon ses instructions. Les constatations ne constituent aucune garantie de la représentativité de l'échantillon, mais se rapportent strictement à l'échantillon. Robinson International Afrique n'assume aucune responsabilité quant à l'origine ou à la source à partir de laquelle le ou les échantillons sont fournis. Ce rapport est confidentiel et ne peut être reproduit que dans son intégralité et avec l'autorisation de ce laboratoire. Les conditions générales du laboratoire sont applicables à ce rapport. **Ce rapport ne peut pas être utilisé à des fins d'exportation hors de la RDC.**